



## 2025 Dream Player of the Year (DPOY)

---

### Terms and Conditions (T&C):

1. The 2025 DPOY is calculated based on the following formula:

- Position Factor (A) = (Total number of entries / Player's final position)
- Buy-in Factor (B) = Amount of Buy-in in Malaysia Ringgit (MYR)

For Main Event:

$$\text{- DPOY} = (10 \times \text{sqrt}(A) + 3 \times \text{sqrt}(B)) \times 1.2$$

For other events;

$$\text{- DPOY} = 10 \times \text{sqrt}(A) + 3 \times \text{sqrt}(B)$$

2. A minimum of 10 unique players in an event is required for DPOY qualification.
3. If the buy-in currency is not in MYR, it will then be converted into MYR using the exchange rate listed in [xe.com](http://xe.com) on the 1st day of the tournament series.
4. The following events do not count any point towards DPOY: Satellites, Influencer Invitational, Ladies Event and Teams Event.
5. Whenever there is a deal between players, all the players involved in the deal will receive the lowest ranked points among the remaining ranking points. For example, if there is a deal between the final 3 players, all 3 players will receive the 3rd place DPOY points.
6. DPOY points will be accumulated for all Poker Dream events held from January 1, 2025 to December 31, 2025.
7. The player with the most DPOY points at the end of year 2025 will be crowned Dream Player of the Year.
8. 2025 DPOY winner will receive US\$15,000 tournament credit to be used in any Poker Dream event in 2026.
9. A maximum of US\$3,000 tournament credit can be used in each Poker Dream series. The DPOY winner needs to pay the difference if he/she uses more than US\$3,000 in a series.
10. If there is a discrepancy between the English and Chinese T&C, the English version shall prevail.



## 2025 Dream Player of the Year (DPOY)

### 条款和条件 (T&C):

1. 2025 年 DPOY 根据以下公式计算:

排名系数 (A) = (总参赛人数 / 玩家最终排名)

买入系数 (B) = 马来西亚令吉 (MYR) 的买入金额

对于主赛事:

$DPOY = (10 \times \text{sqrt}(A) + 3 \times \text{sqrt}(B)) \times 1.2$

对于其他赛事;

$DPOY = 10 \times \text{sqrt}(A) + 3 \times \text{sqrt}(B)$

2. 每场赛事至少需要 10 名玩家才能获得 DPOY 资格。
3. 如果买入货币不是 MYR, 我们将使用 [xe.com](http://xe.com) 在锦标赛系列赛第一天列出的汇率将该货币兑换成 MYR。
4. 以下赛事不会计入 DPOY 积分: 资格赛、网红邀请赛、女士赛和团队赛。
5. 每当玩家之间进行平分奖金协议时, 参与协议的所有玩家都将获得剩余排名积分中最低的排名积分。例如, 如果最后 3 名玩家之间进行协议, 则所有 3 名玩家都将获得第 3 名 DPOY 积分。
6. 2025 年 1 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日期间举办的所有 Poker Dream 赛事都将累积 DPOY 积分。
7. 2025 年底获得最多 DPOY 积分的玩家将被评为年度最佳梦想玩家。
8. 2025 年 DPOY 获胜者将获得 15,000 美元锦标赛积分, 可用于 2026 年的任何 Poker Dream 赛事。
9. 每个 Poker Dream 系列最多可使用 3,000 美元锦标赛积分。如果 DPOY 获胜者在系列赛中使用超过 3,000 美元, 则需要支付差额。
10. 如果英文和中文 T&C 之间存在差异, 则以英文版本为准。